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PROTOKOLL TIL MØTE I DRIFTSSTYRET PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 10.10.2023, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
       

Tilstede: Fraværende: 

Jorunn Flydal                         (medlem foresatte)  Solveig Kjølsund                           (medlem bydel) 

Cristiano Aubert                    (medlem foresatte) Magnus Buflod                             (medlem bydel) 

Hege Wold                                 (vara 1 foresatte) Jenny Helene Syse                       (medlem bydel) 

Synne Fredriksen                        (medlem ansatt) Alva Marie Jespersen                                  (elev) 

Egil Dahl                                       (medlem ansatt)  

Ingeborg Greve-Isdahl Paulsen                   (elev)  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt                               

 
27/2023: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll (06.06.23.) godkjennes. 
 
28/2023: Informasjon fra skolen v/rektor: 

- Oppstart av skoleåret, og nytt for skoleåret: 
Rektor orienterte om: 

• Skolematordningen: Serverer frokost hver morgen. ca 20-30 elever deltar. Det 
må gjøres oppgraderinger i kantina før vi kan servere lunsj.  

• Seminar: Seminaret utsettes til våren grunnet kort planleggingstid. 

• Medarbeiderundersøkelsen: Gjennomføres nå i høst. DS og FAU orienteres i 
etterkant.  

• Skolehage: Er i prosess. 

• Skoleløp: Gjennomføres fredag 20.10. til inntekt for Redd Barna. 

• Marienlyst talenter: Gjennomføres i november. 

• OD-dagen  

• Nasjonale prøver: Prøvene er gjennomført på 5., 8. og 9. trinn.  
- Møteplan skoleåret 2023-2024: 10.10.23., 21.11.23., 16.01.24., 26.03.24., 14.05.24. 

(SMU), 11.06.24. 
 
29/2023: Status økonomi 

- AKS: Ligger godt an og er innenfor budsjett. 
- Skolen: Per august har vi ca. 3 mill. i minus. Det er alvorlig. Vi kommer ikke til å klare å gå 

i balanse. Det er utgifter til lønn som utgjør majoriteten av avviket, vi har for høy 
aktivitet, og nedskalering av denne må skje over tid. Den økte aktiviteten skyldes at vi har 
flere elever som strever, og som av den grunn trenger tett voksenoppfølging. Vi er i 
nærheten av lærenorm på alle trinn. Driftsmessig er vi på sparebluss. Vi vil ikke ansette 
nye lærere nå, selv om det er lærere som slutter, men vil omrokere ressursene. Vi 
mangler fullkompensasjon ifm lønnsoppgjøret, og det er noe usikkerhet ifm 
kompensasjon for gratis utlån. Merforbruket får vi med oss til neste år. I verste tilfelle 



kan vi se for oss et merforbruk på 9,5 mill. I beste tilfelle 5 mill. Driftsstyre følger 
økonomien tett fremover. 

 
30/2023: Status strategisk plan 

- Rektor gikk gjennom status p.t. Hva vi kan sjekke ut, hva vi er i prosess med, og hva vi 
ikke har igangsatt.  

- Rusforebyggende arbeid: Skolen har utarbeidet en lokal plan. Elevrådsrepresentanten 
meddeler at det er et ønske fra elevene at en tidligere rusmisbruk inviteres inn til skolen 
for å snakke om konsekvensene av rusbruk. 

 
31/2023: Ordensreglement 

- Skolen har ikke gjort noe mer med dette punktet. Lærerne har vært tydelige på reglene 
rundt mobilbruk, og skolen opplever at det har vært en fin oppstart. Elevrådet ønsker 
tilgang til mobilen i pauser og friminutt. Det er da de voksne ikke ønsker mobilbruk. Det 
oppfordres til å lodde stemningen rundt mobilpolicy i elevrådet. 

 
32/2023: Nytt fra elevrådet 

- Det har vært gjennomført elevrådsseminar. 
- To elever fra elevrådet skal delta på elevrådskonferansen 11.10.23. 
- Elevrådet har startet opp med komiteer. 

- Elevrådet søker om støtte til midler. 
- Mange elever opplever det som ugreit at lærerne skriver opp når elevene går på toalettet 

grunnet hendelse/hærverk på toalettet. Det oppleves som mistillit.  
 
33/2023: Nytt fra FAU  

- FAU har kommet greit i gang. Komiteene er i gang. 
- FAU har et ønske om å arrangere tematiske kvelder for foresatte. 

- FAU har ca. 100 000 på konto. Noe av dette vil gå til skoleballet. 
- Biblioteksgruppa ønsker å tilby “Mer åpent” bibliotek hver siste tirsdag i måneden. 

Biblioteksgruppa ønsker også å bidra med forfatterbesøk. 

- FAU har drøftet ønske om å få laget en MLY-logo som kan males på vegg. Det ble 
også drøftet om man kunne ha utsmykket veggene mer.  

- Morgenfugl startet opp ved skolestart. FAU vil doble antall vakter.  
 
Eventuelt 

- Ingen saker. 


